
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 30. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 80
Forslag til lov om ændring af udlændingeloven. (Ny kvoteordning).
Af udlændinge- og integrationsministeren (Inger Støjberg)

Spørgsmål 13
Er ministeren enig med Liberal Alliances ordfører i, at vi først kan modtaget
kvoteflygtninge, når vi kan se, at ”de mennesker, som er kommet hertil, ikke
er overrepræsenteret i vores kriminalstatistikker, at de fagligt får lige så meget
ud af folkeskolen og er på niveau med deres etnisk danske klassekammera-
ter… at de ikke i overvejende grad er på kontanthjælp” (jf. 1. behandlingen af
lovforslaget den 28. november 2017)?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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